
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 9/19 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 9. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 

  
  
Prisotni: A. Fekonja, M. Gams, M. Grmovšek Levec, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. 
Štraus. 
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, M. Koželj in I. Zajc. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda. Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o predlogih, sprejetih 
na tej seji, izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Tekoče zadeve 

  
a)      Poročilo o obisku sorodnega hrvaškega sindikata v mesecu juniju 

          
          Na predlog SVIZ-a Slovenije nas je 26. 6. 2019 obiskala delegacija kolegov hrvaškega 
sindikata znanosti in visokega šolstva z željo spoznati delovanje in vpliv sindikata v naši 
organizaciji kot največji znanstveno raziskovalni ustanovi v Sloveniji. Sprejela sta jih M. Štraus 
Pečar in G. Kramberger. Hrvaško delegacijo je sprejel tudi direktor, prof. dr. J. Lenarčič, ter jim 
opisal delovanje in težave, s katerimi se kot vodja najuglednješe znanstvenoraziskovalne 
ustanove v Sloveniji srečuje.   
          M. Štraus je hrvaškim kolegom pojasnila sestavo in delovanje sindikata znotraj IJS, 
predvsem sindikalne pisarne ter delovanje članov sindikata navzven preko SVIZ Slovenije in 
drugih neformalnih organizacij, kot je npr. »Shod za znanost«, ki skušajo po svojih kanalih  vplivati 
na pridobitev več denarja za znanost in boljše raziskovalne pogoje dela raziskovalnih delavcev. 
Tudi hrvaški raziskovalci imajo podobne probleme kot mi. Delegati so menili, da je dobro, da 
probleme premlevamo skupaj in zahtevamo podobe pogoje dela, da politiki ne bi mogli reči, da 
kdo v regiji zahteva preveč. 
          Hrvaški kolegi so bili z obiskom zadovoljni. Menili so, da bi se morali srečevati večkrat in 
pogosteje izmenjavati mnenja in stališča, ki tarejo znanstvenoraziskovalne delavce tako v 
Sloveniji kot na Hrvaškem. 
          Iskreno se zahvaljujemo tudi našemu direktorju, prof. dr. Jadranu Lenarčiču za razumevanje 
in sprejem hrvaških kolegov. 
  



Sklep 1: IO SVIZ podpira sodelovanje v obliki obiskov in izmenjavo mnenj s sindikati VŠZ sosednjih 
in ostalih evropskih držav. 
 
 

  
  
b)      Aktualna dogajanja na SVIZ-u 

  
 -       J. Pungerčarje poročal, da je imel SVIZ Slovenije konec meseca junija tiskovno konferenco, 
na kateri je naš sindikat zahteval zagotovilo vlade oz. njenega predsednika in finančnega ministra, 
da bodo uresničili v koalicijski pogodbi zavezano obljubo povišanja sredstev za znanost do enega 
odstotka BDP do leta 2022 in povišanje sredstev upoštevali pri pripravi letnega proračuna. 
  
-        11. septembra so se pričela napovedana nadaljevanja pogajanj o spremembah Zakona o 
sistemu plač, ki jih poskuša uveljaviti Vlada RS. Gre za pomembne sistemske spremembe, 
sindikati pa imajo seveda stališče, da se plače ne smejo zniževati na račun drugega. Vlada želi 
uvesti več fleksibilnosti pri plačah, zlasti kar zadeva delovno uspešnost, omejiti in upočasniti 
možnosti napredovanj ter povečati vpliv direktorjev (ravnateljev) pri določanju plač ob zaposlitvi 
ali prehodu k drugemu delodajalcu. 
          Hkrati na ministrstvu za javno upravo pripravljajo pogoje za dvig plač funkcionarjem v 
povezavi z odpravo »stropa« pri najvišjem plačnem razredu, ki ga lahko doseže posamezni javni 
uslužbenec (57. plačni razred). Sindikati opozarjajo na posledice takšnih sprememb, saj menijo, 
da bi bilo v tem slučaju potrebno vzpostaviti nova razmerja plačnih lestvic znotraj celotnega 
javnega sektorja. 
  
-        Pričela so se jesenska usklajevanja o predlogu novele visokošolskega zakona (ZViS). 
  
3.  Šolske knjige 

  
R. Gruden je pregledala finančno stanje poslovanja sindikata do 31. avgusta 2019 in potrdila, da 
črpamo in prejemamo finančna sredstva skladno z začrtanimi plani letošnjega leta. Sredi meseca 
septembra bomo nakazali našim članom participacijo za nakup šolskih potrebščin v znesku 35,00 
EUR za vsakega  šoloobveznega otroka. Participacijo prejmejo otroci, rojeni med 1. 1. 2001 in 31. 
12. 2013. 
  
4.       Ponovni razpis za plačljive vstopnice Atlantis  
  
a)      Konec meseca junija smo (po planu) obnovili dve enoletni vstopnici za Atlantis bazene. 
Vstopnice veljajo do 18. junija 2020. Princip koriščenja vstopa in izstopa v Atlantis pa je ostal enak 
kot doslej. 
  
b)      Ponovno bomo pričeli z razpisom naročil za nakup seta 300 vstopnic za Vodno mesto 
Atlantis – savne in bazeni. V spomladanskem času vstopnic nismo kupili, saj nismo imeli dovolj 



velikega zanimanja za njih. Vnaprej moramo imeti naročenih vsaj 200 vstopnic, sicer je strošek 
plačila kart previsok. 
  
Sklep 2: Člane bomo ponovno obvestili, da zbiramo naročila za nakup 4-urnih in celodnevnih 
posameznih kart za obisk Atlantisa »Dežele savn z bazeni«, ker moramo naenkrat kupiti vsaj 300 
vstopnic, da dobimo za nas najugodnejšo ceno. 
 
 

  
  
5.         Jesenski izlet 

  
a)      Jesenski sindikalni izlet v Nemčijo z ogledom Bavarskih gradov, ki smo ga razpisali 4. 
septembra, med člani ni naletel na odziv, saj je bilo premalo prijavljenih oseb. Na predlog članic 
in članov pripravljamo novo ponudbo, s predvidenim terminom potovanja sredi oktobra, v 
Piemonte, Italijo. Čakamo ponudbo in potovalne pogoje agencije Kompas. Takoj ko ponudbo 
prejmemo, jo bomo poslali našim članom na vpogled in prijavo. Izlet bo organiziran, v kolikor bo 
prijavljenih dovolj oseb (najmanj dvajset oseb). 
  
b)      Izlet z obiskom Padove, Verone in ogledom opere Aida v soboto, 31. avgusta 2019, ki smo 
ga organizirali skupaj z OO SVIZ Ljubljane in okolice, je bil na zadovoljstvo udeležencev uspešno 
izveden. 
  
6.       Razno 

  
a)      Prejeli smo pripombo sodelavke o slabi oziroma počasni strežbi osebja v restavraciji Dulcis 
gourmet na lokacija IJS, Jamova cesta. Na število zaposlenih v restavraciji ne moremo vplivati, saj 
je Doulcis gourmet samostojna organizacija, ki naše poslovne prostore najema, lahko pa se 
pogovorimo o problemu z njihovo vodjo g. Rado Gončin in jo prosimo, da reši problem počasnega 
razdeljevanja hrane, do katerega prihaja zaradi premajhnega števila zaposlenih v restavraciji. 
  
Sklep 3: Vodjo restavracije Doulcis gourmet bomo pozvali, naj skušajo čim prej rešiti problem 
počasnega razdeljevanja hrane v restavraciji oziroma naj zaposlijo za najbolj obiskane termine 
dodatno osebje, da bo deljenje hrane potekalo nemoteno in hitreje. 
  
b)       M. Gams je imel pripombo glede nenadzorovanega sekanja parkovnih dreves. Pričakujemo, 
da pristojne službe (TS) pred sekanjem katerega koli drevesa ali grmovnice v parku in okolici IJS 
obvestijo Komisijo za investicije. 
  
Sklep 4: Pred katerim koli posegom v rastlinje na območju parka in okolice IJS naj se pristojne 
službe povežejo z investicijsko komisijo, da pregleda in odobri poseg. 
  
c)        M. Gams je povedal, da je sklical sestanek skupnih služb in odsekov elektronike z 
namenom, da se izboljšajo poslovni procesi znotraj IJS. 



  
  
Seja je bila končana ob 16.10                                                Zapisnik pripravila:     M. Štraus P. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                     Zapisnik pregledal:     J. Pungerčar    
Ljubljana, 19. 9. 2019 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS, 
                        - članom NO SVIZ/IJS, 
                        - vodstvu IJS. 
  
 


